



Armstrong International – Europe / Middle East / Africa

Parc Industriel des Hauts-Sarts, 2^{ème} Avenue 4, B-4040 Herstal, Belgium
Phone: +32 (0)4 240 90 90 / Fax: +32 (0)4 248 13 61

Herstal, Belgium, 01st of June, 2020

Authorization letter

We, Armstrong International S.A., located at Parc Industriel des Hauts Sarts 2^{ème} avenue, 4 B-4040 HERSTAL, BELGIUM, being manufacturer of steam and condensate equipment and control valves, certify that “West Solution” LLC being our sales partner on the territory of Uzbekistan and Turkmenia is authorized for conclusion of deals/contracts for supply of Armstrong equipment including market research and advertising aimed at implementation and promotion of Armstrong equipment.

All goods manufactured by Armstrong International S.A. and supplied by “West Solution” LLC go under Armstrong warranty.



Alexandre Ziche
EMEA Sales Channel Director
Armstrong International S.A.

01 июня 2020г., Эрсталь, Бельгия

Авторизационное письмо

Настоящим компания ARMSTRONG INTERNATIONAL SA (юридический адрес: Parc Industriel des Hauts Sarts 2^{ème} avenue, 4 B-4040 HERSTAL, BELGIUM), являющаяся производителем паро-конденсатного оборудования и регулирующей арматуры, подтверждает, что ООО «Вест Солюшен», является нашим торговым партнёром на территории Узбекистана и Туркмении и обладает правами и полномочиями на заключение сделок (договоров) по реализации продукции Armstrong от своего имени, а также совершение всех необходимых действий, в том числе: проведение маркетинговых исследований и осуществление рекламных компаний, направленных на внедрение и продвижение номенклатуры Armstrong.

По продукции, произведенной компанией Armstrong International S.A., и поставляемой ООО «Вест Солюшен», все обязательства производителя по гарантии сохраняются.



Александр Зише,
Директор по продажам EMEA
Armstrong International S.A.

INTELLIGENT SOLUTIONS IN STEAM, AIR AND HOT WATER

armstronginternational.eu